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Interpelacje miqdzysesyjne !

Proszq o wyja6nienie dlaczego wyciqto w pieri zdrowe drzewa na placu przy siedzibie MOPR na
ul. Ogniowej. Proszq podad jaki byl koszt wycinki i koszt nowych nasadzeri w tym miejscu. Czy
spo2ytkowane na ten cel ftrndusze nie mogly byf wykorzystane na inne bardziej pal4ce pouzebymiasta?

Mieszkafcy Zazamcza sq zbulwersowani czystoSciq wind oraz ich otoczenia zainstalowanych przy
ul. Toruriskiej. Windy wymagajE posprz4tania i umycia oraz stalego biezEcego urzymania ich
w czystoSci i porz4dku.

3. Od 1-go maja mentarz na Pinczacie zostal przejqty w utzymani e przez sp6lkq ,,Baza". Mieszkar{ry
skarZ4 siq na zarofniqte alejki przez chwasty i trawe. Dotychczas takie niechlujstwo nie mialo miejica.

4. Proszq o uporz4dkowanie placu na rogu ul. 3-go maja i Starego Rynku naleiqcego do miasta popruez
wykoszenie chwast6w porastaj4cych w tym miejscu. Jego wygl4d Zle Swiadczy o wlaScicietuJat<im lest
Gmina Miasto Wlodawek.

5. Proszq r6wnie2 o usuniqcie chwast6w przy plocie boiska Szkoly Podstawowej nr 3 od sfiony ul. Lqgskiej.

6. Na rogu ul. Kr5lewieckiej i Cyganka jest drzewo, kt6rego uschnigte konary zagrazajEbezpieczeristwu
przechodni6w. Wnoszq o ich wyciqcie.

7. Na placu zabawprzed SP nr.3 na ulicy Cyganka na drzewach s4 uschniqte konary zagrazaj4ce bawiEcym
siq tam dzieciom. Proszq o ich wyciqcie.

8. Proszq o usuniqcie uschniqtych drzew i krzew5w na ul. Toruriskiej przy pierwszej kladce oraz w pobliiu
Sp6ldzielni Inwalid6w. Ich stan zagraLabezpieczer{stwu w ruchu drogowym oraz przechodniom.

9. Na Starym Rynku na drzewach glogu s4 uschniqte konary, kt6re zagrazajE bezpieczer{sturu
wypoczywaj4cym tam mieszkaricom. Proszq o ich usuniqcie.

10. Przy wjefdzie na ul. Szkoln4 od sbonyAl. JP II znajduje siq glqboki lvyb6j zagrrtaj4cy bezpieczer{stwu
w ruchu drogowym jak i powainym uszkodzeniem samochod6w. Wnoszq naprawq jezdni w tym
miejscu.

11. Mieszkar(cy miasta aw szczegSlno6ci osoby starsze proszE o naprawe chodnik6w na ul. pruechodniej,
kt6re opr6cz nier6wnoSci posiadajq ich zdaniem zbyt duze nachylenie w kierunku jezdni tej uliry.
Proszq o ich modernizacjq.

12. Podczas dv2uru radnego w kawiarence obywatelskiej rozmawialem z paristwem Malgorzat4 i Dariuszem
Pani Malgorzata jest jedn4 z 26 os6b w Polsce posiadaj4c4 pomimo swej

niepelnosprawno6ci dar malowania stopami. Panstwc prosze pana prerydenta o
mozliwo6d wystepowania w szkolach publicznych naszego miasta z pokazem aftystycznym pani
Malgorzaty. Byla by to Swietra lekcja wychowawcza dla naszych uczni6w.
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